
Perotti: Chciałbym wygrać z Romą w 2017 roku
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Diego Perotti udzielił krótkiego wywiadu dla Mediaset Premium, w którym

mówił między innymi o życzeniach na 2017 rok.

Wierzycie nadal w mistrzostwo?

- Pozostaje wciąż dużo meczów do końca sezonu, mimo że różnica w tabeli jest

duża. Uważam, że zagraliśmy dobry mecz z Juventusem, powinniśmy na pewno

spisać się lepiej, ale mamy jeszcze czas.

O co prosisz na 2017 rok?

- O zdrowie takie jak do tej pory, aby mógł grać bez kontuzji dla zespołu. O wygranie

jakieś trofeum, wygranie czegoś z Romą. Myślę, że wygranie czegoś tutaj byłoby

niezapomniane. Wszyscy zadowoleni kibice, dla mnie byłoby to coś pięknego. Myślę,

że byłoby to coś, czego nie doświadczyłem w życiu, gdyby udało się wygrać.
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